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 انتقال ۱۴۰ مگاوات برق 
به صنایع راور کلید خورد

با حضور پورابراهیمی نماینده کرمان و راور در مجلس، 

رئیس ســازمان صمت اســتان و فرماندار راور، عملیات 

اجرایی طرح انتقال ۱۴۰ مگاوات برق از زرند به صنعت 

شهرستان راور با اعتباری بالغ بر ۷۰۰ میلیارد تومان آغاز 

شــد. محمدرضا پورابراهیمی در این مراســم اظهار کرد: 

حدود ۲۰ مگاوات برق، موردنیاز کارخانه فولاد راور و ۱۲۰ 

مگاوات سرمایه گذاری است که برای طرح های توسعه ای 

صنعتی شهرستان مورد استفاده قرارخواهد گرفت.

وی گفــت: فــولاد راور کــه ظرف چند مــاه آینده کار خود 

را رســماً آغــاز می کند، بــرق اصلی ترین نیاز این کارخانه 

محسوب می شود و با آغاز به کار این کارخانه حدود ۱۰۰۰ 

نفر ظرفیت اشتغال ایجاد می شود.
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ما 6 درهه يول ارلش146 اقم خوام؛

رشد ۱۱۸ درصدی سود فافق
شــرکت صنایــع مــس افــق کرمــان در گــزارش ۶ ماهه 
منتهی به شهریور ماه بیش از ۳۶۴۹ میلیارد ریال سود 
خالص محقق نمود که به نســبت دوره مشــابه ســال 
قبل ۱۱۸ درصد رشــد داشــته اســت. مهندس عباس 
پورافغان در این خصوص با تأکید بر رشــد چشــمگیر 
ســود خالــص هلدینــگ در ۶ماهه ابتدای ســال جاری 
اظهار داشت : شرکت صنایع مس افق کرمان با نماد 
فافق در بازار سرمایه درج و قابل  معامله می باشد طی 
سال های متوالی توانسته روند رشد و سودآوری خود 
را تکــرار نمایــد. مدیرعامل هلدینگ صنایع مس افق 
کرمان افزود : این شــرکت با رشــد مســتمر سودآوری 
خود و سرمایه گذاری در طرح ها و شرکت های مستعد 
توانســته اســت بازدهی قابل توجهی برای ســهامداران 
به ارمغان آورد؛ به گونه ای که با توجه به تقســیم ۷۰ 
درصدی سود  نقدی هر سهم  در  سال مالی گذشته و 
رشد قیمت سهام در سال جاری بازده مطلوبی را برای 
سهامداران به ارمغان داشته که در نوع خود بی نظیر 
می باشــد. وی همچنین  اظهار داشــت: این دستاورد 
با کمک و همراهی تمامی پرسنل متخصص و پرتوان 
هلدینــگ محقــق شــده اســت و با توجه بــه طرح های 
توسعه در دست اقدام در سال۱۴۰۲ خبر های خوشی 
را در آینده به اطلاع عموم مردم و سهامداران گرامی 
خواهیم رساند. پور افغان در ادامه با اشاره به وجود ۱۲ 
شرکت تابعه و فرعی در زیرمجموعه هلدینگ صنایع 
مس افق کرمان و نقش این شرکت ها در ارائه خدمات 
در منطقــه  افــزود : جایــگاه صنعــت مس در کشــور و 
منطقــه بی بدیــل اســت و هلدینــگ صنایــع مس افق 
کرمان نیز در راســتای ایجاد توســعه اقتصادی منطقه 
با تمام توان در حال فعالیت می باشد . وی در پایان 
یاد آور شد : شرکت طی یک ماه گذشته اقدام به افشا 
۲ رویداد با اهمیت از شــرکت های زیر مجموعه خود 
شــامل تعدیــل مثبــت ۳۵ درصدی در قرارداد شــرکت 
حمــل و نقــل و مســافربری راهــوار مــس  و همچنیــن 
انعقاد قرارداد جدید توسط شرکت ملی صنایع مس 
ایران )کارفرما ( با شرکت جدید التاسیس صنایع مس 
نوید بابکان در سامانه کدال نموده که تاثیرات مالی 
ناشــی از ایــن ۲ رویــداد در صــورت هــای مالی تلفیقی 

آینده منعکس خواهد شد .

ماآدد 4مدد دیلیرام تودرجی يز ف6وش؛

»حگهر« از ۹ ماهه خود 
گزارش داد

شرکت حمل و نقل گهرترابر سیرجان در مدت ۹ ماهه 
سال ۱۴۰۲ حدود ۳۳۵۴ میلیارد تومان درآمد از فروش 
محصولات خود به دست آورد. در مدت مشابه سال 
قبــل ایــن رقــم حــدود ۲۶۸۷ میلیــارد تومــان بــود. این 
شــرکت در مــدت ۹ ماهــه بــا رشــد فــروش حــدود ۲۵ 
درصدی همراه بود. گفتنی اســت فروش این شــرکت 

در آذر ماه نیز ۳۱۴ میلیارد تومان بود.

دجهع عهودی  6کت تواعه و عه6ين ياترن 
ک6درن ب6گزيا  د؛

مجمع »کرمان« ۲ ریال سود 
تقسیم کرد

مجمع عمومی عادی ســالیانه شــرکت سرمایه گذاری 
توســعه و عمــران اســتان کرمــان برگــزار شــد و به ازای 
هــر ســهم ۲ ریــال ســود تقســیم کــرد. رئیــس مجمــع 
درخصــوص تجدیــد ارزیابــی دارایــی های این شــرکت 
گفت: برنامه تجدید ارزیابی مجدد از سرمایه گذاری 
های بلند مدت را داریم و به محض انجام تشریفات 
در دستور کار قرار خواهد گرفت. این افزایش سرمایه 
عمدتا از محل شرکت آرین ماهتاب گستر خواهد بود. 
وی درخصوص معدن روی گجر گفت: معدن روی گجر 
که در شــرکت صنایع روی کرمان اســت دارای دخیره 
بــرآوردی بــه میــزان ۵ میلیون تن خاک معدنی اســت 
کــه فعــلا برای ۱ میلیون تن مجوز گرفته شــده اســت. 
این معدن آینده بســیار درخشــانی دارد. این شــرکت 

سودآوری خوبی خواهد داشت.
وی در بخــش دیگــری از مجمــع گفــت: مــا در حــوزه 
نیروگاهــی شــرکت آریــن ماهتــاب گســتر را داریم که 
شــرکت هــای تابعــه و وابســته دارد. در ایــن شــرکت 
مشــکلات مالیاتی رفع خواهد شــد. شــرکت ارومیه از 
شــرکت هــای زیــر مجموعه آرین را بــه زودی به بورس 
خواهیم آورد. در نظر داریم هر کدام از شرکت ها که 
پتانسیل ورود به بورس دارند را دنبال کنیم. کاسپین 

از آن شرکت ها است.
مهم ترین موارد مطرح شــده در مجمع به شــرح زیر 

است:
*شرکت ارومیه از شرکت های زیر مجموعه آرین را به 

زودی به بورس خواهیم آورد.
*در نظــر داریــم هــر کــدام از شــرکت ها که پتانســیل 
ورود بــه بــورس دارنــد را دنبــال کنیــم. کاســپین از آن 

شرکت ها است.
*پیــش بینــی مــی کنیــم کــه صنعــت نیروگاهــی طــی 

یکسال آینده وضعیت بهتری خواهد داشت.
*۷۰ درصــد ســرمایه کرمان متمرکــز در آرین ماهتاب 

است و فکر می کنیم که پتانسیل بالایی دارد.
*بهتریــن ســرمایه کــذاری و بهتریــن نیروگاهی که در 
کشــور ســاخته می شــود آرین ماهتاب است. سالانه 
۲۰ میلیون دلار صرفه جویی سوخت در آن صورت می 
گیرد. این شرکت را می توان تجدید ارزیابی هم کرد.

64 ماصد بیشت6 يز ماآدد 6 درهه ارل ق ل؛

افزایش سود ۶ ماهه »کگل«
شرکت معدنی و صنعتی گل گهر در ۶  ماهه منتهی به 
شــهریور ســود خالصی حسابرسی شــده ۴۵۰۴ میلیارد 
تومانــی محقــق کــرد که نســبت به گزارش حسابرســی 
نشده با تعدیل مثبت ۹ درصدی همراه بود. هم چنین 
این رقم نســبت به دوره مشــابه ســال قبل نیز افزایش 

۲۱ درصدی داشت.
کگل در ایــن دوره بــه درآمــد عملیاتی بیــش از ۳۰ هزار 
میلیــارد تومانــی  دســت یافت کــه ۶۴ درصد از درامد ۶ 
ماهه ســال قبل بیشــتر بود.  ســود ناخالص نیز ۵۵۱۴ 

میلیارد تومان گزارش شد.
ســود خالــص تلفیقــی ۱۳.۶۵۰ میلیــارد تومــان گــزارش 
شــد کــه افزایــش ۶ درصــدی نســبت به مقطع مشــابه 

سال ۱۴۰۱ داشت.

بر ا۸ا دیلیرام تودرن ف6وش؛

پرونده فروش یک ساله 
»سکرما« بسته شد

شرکت گروه صنایع سیمان کرمان در ۱۲ ماهه  منتهی به 
آذر ۱۴۰۲ حدود ۹۸۹ میلیارد تومان فروش داشته است 
.در آذرماه فروش شرکت به ۹۲ میلیارد تومان رسید که 
کمی پایین تر از مهر و آبان بود. فروش ۹ ماهه نسبت 

به دوره مشابه قبل ۵۲% رشد را تجربه کرد.

بر دويفقت ارزدرن بواس؛

»خکرمان« سهام فروخت
شرکت  سرمایه گذاری آرمان گستر پاریز اعلام داشت  
پیــرو موافقــت اصولــی مدیریــت نظــارت بــر نهادهــای 
مالــی ســازمان بــورس و اوراق بهــادار بــا تقاضای تبدیل 
شرکت گروه مالی پیشگامان کارآمد)شرکت فرعی( به 
نهاد مالی- شرکت مادر)هلدینگ( مشروط بر تحصیل 
سهام شرکت واسپاری کرمان موتور، این شرکت تعداد 
۶۹,۹۹۷,۷۵۰ ســهم شــرکت واســپاری کرمــان موتــور را 
بــه قیمــت هــر ســهم ۴,۳۰۰ ریــال جمعــاً معــادل ۳۰۱ 
میلیــاد ریــال طبق گزارش کارشــناس رســمی و مصوبه 
هیــأت مدیــره به شــرکت گروه مالی پیشــگامان کارآمد 

واگذار نمود.

چهرا انرایو ندید؛

 تمام احتمالات 
انتخابات اتاق ایران

انتخابات میان دور ه ای اتاق بازرگانی ایران به احتمالات 
رســید و با این شــرایط در یکماه پایانی زمان پیش بینی 
شده برای انتخاب هیات رییسه این امکان وجود دارد که 
شاهد تعویق یا عدم برگزاری انتخابات این دوره باشیم.
کلاف انتخابات ریاســت اتاق بازرگانی ایران با گذشــت 
۶ مــاه هــر روز پیچیده تــر می شــود و همچنــان حواشــی 
انتخابــات ۲۸ خــرداد کــه منجــر بــه انتخابــات حســین 
ســلاح ورزی به عنوان رییس اتاق ایران شــده بود پایان 
نیافته است و هر روز شاهد انتشار اخبار جدید در این 

خصوص هستیم.
در آخرین اظهارات دبیر انجمن نظارت بر انتخابات اتاق 
ایران هرچند اعلام کرده که انتخابات اتاق بازرگانی یکم 
بهمن برگزار می شود، با این حال او  از چهار احتمال برای 
تاخیر و یا عدم برگزاری انتخابات هم خبر داده اســت. 
جهانبخش سنجابی در این خصوص به خبرگزاری مهر 
گفتــه اســت از نظر روال قانونــی )روی کاغذ( فعلا بنای 
قانونــی بــرای تعویق انتخابات وجود ندارد. دبیر انجمن 
نظــارت هــر چند بر برگزاری انتخابات تاکید دارد، اما از 
چهار احتمال که می تواند انتخابات را به تعویق انداخته 

و یا متوقف کند هم خبر می دهد.
امــا ایــن چهار احتمال شــامل چه مواردی می شــود؟ به 
گفتــه ســنجابی، بــا ۴ احتمــال می توان فــرض را بر این 
گذاشــت کــه انتخابــات هیــات رئیســه  به تعویــق افتد. 
احتمــال اول اینکــه هیــات رئیســه مســئولیت بپذیرد و 
مصوبــه شــورای عالــی را اجــرا کند؛ دوم اینکه دســتگاه 
قضائــی رای دهــد و مصوبه شــورای عالی را ابطال کند؛ 
سوم اینکه دستگاه قضائی رأی ندهد اما دستور توقف 
دهــد کــه انتخابــات فعــلاً برگــزار نشــود و چهــارم اینکه 
خود شورای عالی بخواهد دستور لغو یا اصلاح برگزاری 
انتخابات را ابلاغ کند که تا این لحظه هیچیک از این ۴ 

فرض برای انجمن محرز نشده است.
احتمالات مطرح شــده از ســوی دبیر انجمن نظارت بر 
انتخابــات اتاق ایران موجب شــده تــا برگزاری انتخابات 
اتاق بازرگانی ایران با اما و اگرهای بیشــاری روبرو شــود 

و همچنان برگزاری انتخابات مبهم باشد.

ف6يخوين يیهیداو؛

  ارزیابی پروژه های بهبود 
بهره وری بخش معدن 

ایمیدرو برای ارزیابی پروژه های بهبود بهره وری شرکت 
های بخش معدن و صنایع معدنی فراخوان داد.

این سازمان با هدف ارتقای بهره وری، هم افزایی و رقابت 
پذیــری بخــش معــدن و صنایع معدنــی از طریق تبادل 
تجارب موفق بنگاه  ها در زمینه بهبود بهره وری، در نظر 
دارد در دهمین همایش جایزه بهره وری ایمیدرو علاوه 
بر تقدیر از شــرکت های بهره ور، نســبت به شناســایی و 
انتخــاب پروژه هــای برتــر بهبود بهــره وری و تقدیر از آنها 

نیز اقدام کند.

تر پریرن مه درم تهدید  د؛

مهلت ارسال ایده های نوآورانه معدنی

روابــط عمومــی جشــنواره ایده های ارزش آفریــن معدن و صنایع 
معدنی از تمدید مهلت ارسال ایده تا پایان دی ماه خبر داد.

روابط عمومی چهارمین جشــنواره اینوماین اعلام کرد با توجه به 
اســتقبال از چهارمیــن دوره جشــنواره اینومایــن، متولیان برگزاری 
درصدد شــدند زمان ارســال ایده های نوآورانه را تا پایان دی ماه 

۱۴۰۲ تمدید کنند.
تجربه موفق برگزاری سه جشنواره اینوماین در سال های ۹۷ ، ۹۸ 
و ۱۴۰۰ که مورد اســتقبال و توجه جامعه معدن و صنایع معدنی 
در کشور قرار گرفت، ایمیدرو، ایمینو و یونیدرو را درصدد کرد تا 
به رسم هر ساله با برگزاری این جشنواره در راستای تجاری سازی 
ایده ها و ظرفیت های دانش  بنیان کشور در حوزه معدن و صنایع 

معدنی گام بردارند.
محورهای چهارمین جشــنواره اینوماین اقتصاد چرخشی معدن 

و صنایــع معدنــی )فنــاوری هــای مرتبــط بــا بازیابــی باطلــه هــا و 
پســماندهای معدنــی و اســتفاده از منابــع ثانویه مــواد معدنی، 
معدنــکاری شــهری و...(، معدنــکاری، اقتصــاد و بهره وری ســبز 
)روش ها، فرآیندها، تجهیزات و فناوری های نوین در معدنکاری 
سبز و کاهش آلاینده ها و گازهای گلخانه ای در معدن و صنایع 
معدنــی(، انــرژی هــای پاک )فناوری های نویــن در زنجیره تامین 
مــواد معدنــی و مصرفــی در تولیــد انرژی های تجدیــد پذیر و نو، 
تجهیزات، ذخیره سازی، انتقال و بکارگیری انرژی های پاک در 
معادن و صنایع معدنی(، فناوری ها یا روش های نوین اکتشاف 
)دورســنجی، اکتشــاف ذخایر عمیق و پنهان، دوردست و صعب 
العبــور، زیــر دریــا(، فنــاوری هــای نوین بهــره برداری و اســتخراج 
)استخراج ذخایر عمیق، تجهیزات بومی سازی قطعات و ماشین 
الات پیشــرفته و...(، فنــاوری هــا ی نویــن فــراوری مــواد معدنــی 

و مرتبــط بــا تکمیــل زنجیــره ارزش فلزات ،عناصر اســتراتژیک و 
توسعه صنایع پایین دستی )تولید مواد و آلیاژهای جدید و خاص 
و... ، فناوری های نوین در بومی سازی و تعمیق ساخت داخل 
تجهیزات، قطعات و ماشین الات پیشرفته زنجیره معدن و صنایع 
معدنی، فناوری های نوین در عارضه یابی، افزایش بهره وری و 
کاهش مصارف )آب، انرژی مواد اولیه(، بهبود فرآیند های تولید 
درمعادن و صنایع معدنی بخصوص در صنایع فولاد، آلومینیوم، 
ســرب و روی، طلا، فناوری های نوین در حوزه صنعت نســل ۴ 
معدن )اینترنت اشیاء، هوش مصنوعی، یادگیری ماشین، کلان 
داده و... در بخش معدن وصنایع معدنی( و بکارگیری فناوری ها 
و تجهیزات نوین در صنایع معدنی بخصوص در صنایع فولاد، 
آلومینیوم، ســرب و روی، طلا، ذغالســنگ و عناصرنادرخاکی و 

استراتژیک عنوان شده است.
 ایــده پــردازان می تواننــد ایده هــای خــود را طــرح هــا و ایــده هــای 

پیشنهادی خود را در نشانی www.inomine.ir ثبت کنند.
جشنواره اینوماین )ایده های ارزش آفرین معدن و صنایع معدنی( 
به رسم هر ساله در راستای شناسایی نوآوران فناور بخش معدن 
و صنایع معدنی، فرصت ســازی برای صاحبان ایده های معدنی و 
صنایع معدنی، تجاری سازی ایده  های برتر، حل مسائل ملی مبتنی 
بر اندیشه ایرانی، جلب و هدایت سرمایه گذاری، همگرایی صاحبان 
صنعــت و پژوهشــگران فناور، توســعه فضــای تعامل، همفکری و 

خلاقیت برگزار می شود.
مخاطبان جشنواره ایده های ارزش آفرین معدن و صنایع معدنی 
اینوماین از سه گروه دانشگاهیان، فعالان صنعت و شرکت های 
دانش بنیان تشکیل می شوند. بر اساس برنامه ریزی های انجام 
شده، این جشنواره زمستان سال ۱۴۰۲ برگزار خواهد شد و زمان 
مهلــت ارســال ایــده هــای نوآورانه از آذرماه به پایان دی ماه ســال 

جاری تغییر کرد.

ما جیهه جخست يدسرل اقم خوام؛

صادرات ۱۳ میلیون دلاری کرمان به روسیه

در ۶ ماهه نخست سال جاری صادرات ایران به روسیه ۴۴۰ میلیون 
دلار بوده که ۱۳ میلیون دلار آن مربوط به استان کرمان است.

ســیدمهدی طبیــب زاده بــا اعــلام ایــن خبــر در نشســت بررســی 
راهکارهای توســعه همکاری های کرمان و روســیه افزود: با وجود 
اینکــه روســیه یکــی از شــرکای راهبــردی ایــران در افکارعمومــی و 
صحبت های مطرح شــده، محســوب می شود اما حجم مبادلات 
تجاری با این کشور بسیار کم است و انتظارات چیز دیگری است. 
وی ادامه داد: باید بررسی شود که چرا حجم تجارت ایران به روسیه 
کم است و اشکال کار کجاست؟ تولید کالای رقابتی، قدرت رقابت 

در این بازار، مسائل انتقال پول و... باید بررسی شود.
طبیــب زاده، تصریــح کــرد: حــل مســائل مربوط بــه ترانزیت برای 
صادرات به روسیه را از طریق اتاق ایران پیگیری می کنیم و به گفته 
سفیر ایران در روسیه مسائل پولی و بانکی نیز بزودی حل خواهد 
شد. رئیس اتاق کرمان بیان کرد: بازار روسیه برای استان کرمان 
بســیار مهم اســت و باید تلاش شــود تا سهم بیشتری از این بازار 
را داشــته باشــیم. وی خاطرنشــان کرد: اتاق کرمان سعی می کند 
در پراد اکسپو مسکو در بهمن ماه سال جاری شرکت و مذاکرات 

برای توسعه همکاری ها را از آنجا آغاز کند.

در ادامه سفیر ایران در مسکو گفت: پس از بحران اوکراین، ایران 
نقــش محــوری در روســیه پیدا کــرده اما به میزان روابط سیاســی 
عالی، اما حجم تجارت گسترش نیافته است. کاظم جلالی افزود: 
به طور طبیعی صادرات ایران به روسیه از سال ۲۰۱۸ تاکنون ۳۰۰ 
درصد رشــد داشــته که پیش بینی می شــود تا پایان ســال ۲۰۲۳ 
میــلادی ایــن میــزان صــادرات به یــک میلیــارد و ۵۰۰ میلیون دلار 
برســد. وی دلایــل عــدم جهش ســنگین تجــارت ایران با روســیه را 
مطرح کرد و گفت: عدم شناخت کافی تجار دو طرف از ظرفیت 
هــای صادراتــی یکدیگر و مشــکلات ترانزیــت کالا مانند نبود ۱۶۲ 
کیلومتر راه آهن از رشــت تا آســتارا و نبود جاده های مناســب در 
نزدیکی مرز دو کشــور ایران و روســیه از جمله این دلایل اســت. 
جلالی اظهار کرد: مسائل انتقال پول و مسائل بانکی به دلیل بحث 
تحریم ها یکی دیگر از موانع توســعه تجارت با روســیه اســت که 
مذاکرات و اقدامات بسیاری در این رابطه انجام شده و بزودی با 
سفر رئیس کل بانک مرکزی به روسیه بخش زیادی از این مسائل 
حل خواهد شد. به گزارش روابط عمومی اتاق کرمان، سفیر ایران 
در مســکو، بیان کرد: مســائل گمرکی مانند تجهیزات و امکانات 
الکترونیکی نیز برای مراوده بیشتر مدنظر است که برخی از این 
موارد به زیرساخت هایی نیاز دارد که گفته شده تکمیل آنها زمان 
بر است. وی افزود: افزایش قیمت کامیون های حمل بار، وجود 
کشتی های فرسوده و نبود کشتی رله نیز از سایر کمبودها برای 
توسعه تجارت با روسیه است. جلالی، در ادامه به موافقت نامه 
تجارت آزاد با اتحادیه اوراسیا اشاره کرد و گفت: هفته آینده این 
موافقت نامه امضا می شود که بر اساس آن ۸۷ درصد کالاهای 

صادراتی از عوارض گمرک حذف خواهد شد.
گفتنی اســت در این نشســت جمعی از فعالان اقتصادی به بیان 

مسائل و مشکلات خود در زمینه تجارت با روسیه پرداختند.

چرجه زجی صرماکنندگرن بر ایرات گذيا يازه؛

ورود بانک مرکزی به مشکل صادرات پسته

برای عبور از چالش های موجود بر سر راه صادرات پسته، جلسه ای 
با حضور رییس کل بانک مرکزی، تعدادی از بازرگانان و معاونان 
ارزی و اعتبــاری بانــک مرکــزی بــه همــراه قائــم مقــام وزارت جهاد 
کشاورزی برگزار شد.اخبار منتشر شده از سوی نماینده رفسنجان 
و انار در مجلس نشان از موافقت بانک مرکزی برای رفع مشکل 

پسته کاران دارد.
ایــران پــس از آمریــکا بــه عنوان دومیــن صادرکننده پســته جهان 
شناخته می شود، نقشی که در سال های اخیر و به واسطه وضع 
مقررات بازدارنده صادرات رنگ باخت و با این شرایط شاهد کاهش 

سهم آن در سبد محصولات صادراتی غیرنفتی بودیم.
مشــکلات و موانعی که در روند تولید پســته ایران به وجود آمده 
موجب شــده تا آمریکا با رشــد ســه برابری تولید، بازار جهانی این 
محصــول را در اختیــار گیــرد و با این شــرایط شــاهد کنار گذاشــته 

شدن این محصول صادراتی ایران باشیم، مشکلی که با رفع موانع 
صادراتی می تواند برطرف شــود و شــاهد بازگشت مجدد ایران به 

بازارهای جهانی باشیم.
بــرای عبــور از چالش هــای موجــود بــر ســر راه صــادرات پســته، 
جلسه ای در مجلس با حضور رییس کل بانک مرکزی، تعدادی 
از بازرگانــان و معاونــان ارزی و اعتبــاری بانــک مرکــزی بــه همراه 
قائم مقام وزارت جهاد کشاورزی و نماینده رفسنجان برگزار شد 
و اخبار منتشر شده از سوی حسین جلالی نماینده رفسنجان و 
انار در مجلس نشان از موافقت بانک مرکزی برای رفع مشکل 

پسته کاران دارد.
به گفته نماینده مردم رفسنجان و انار در مجلس، با وجود موانع 
مختلف تولید و صادرات پسته، صادرات این محصول با افتی در 
بازارهای جهانی روبه رو شده بود که در این جلسه تصمیماتی برای 

رفع مشکلات تولیدکنندگان و صادرکنندگان گرفته شده تا بتوان 
شاهد عبور از مشکلات این بخش بود.

محمــد صالحــی رییــس هیــات مدیــره انجمن پســته ایــران نیز در 
خصوص نتایج این در دیدار با اشاره به اینکه مشکلات پسته کاران 
و صادرکنندگان مورد بررسی قرار گرفته است گفت: در این جلسه 
پیشنهادهایی از سوی طرفین مطرح شد و رییس کل بانک مرکزی 
به صادرکنندگان و کشاورزان قول داد تا مشکلات برطرف شود.

او توضیح داد: اختصاص ارز ۲۸ هزار و ۵۰۰ تومانی برای کودهای 
کشــاورزی، حــل مشــکلات تعهــدات ارزی صادرکننــدگان و دیگــر 
مواردی که به عنوان موانع صادراتی از آنها یاد می شود، ازجمله 
قول هایی بود که در این جلســه داده شــد که امیدواریم گرهی از 
مشــکلات صادرکنندگان و کشــاورزان باز کند و شــاهد رونق بازار 

پسته در جهان باشیم.


